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 Protokół Nr LXXIII/2023 

z obrad Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 29 sierpnia 2023 r. 

Posiedzenie LXXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali 

konferencyjnej budynku Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 29 sierpnia 

2023 r. o godzinie 12:00.  

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 

obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości . 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 14 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN 

Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 
Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w 
spółkach prawa handlowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski z przeznaczeniem na realizację zadania publicznego w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Ćmielów, stanowiącą 
rekompensatę z tytułu świadczenia usług w zakresie lokalnego transportu zbiorowego 
na terenie Gminy Ćmielów za 2022 rok, w związku z zawartym porozumieniem 
międzygminnym z Gminą Ostrowiec Świętokrzyski. 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 
Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem zgłosiła do Burmistrz Ćmielowa jako 

wnioskodawcy sesji aby wnieść zgodę o zniesienie z porządku obrad punktu 5 „Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Świętokrzyski spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością. Wskazała, że swój wniosek kieruje tym, iż Rada chciałaby 

spotkać się z przedstawicielami spółki SIM, ponieważ nie wiadomo co ta spółka może 

zaoferować, jakie będzie ewentualne porozumienie czy jakie udziały mają być w tej spółce. 

Zaapelowała aby przesunąć w terminie punkty dotyczące spółki SIM i zrobić kolejne spotkanie 

z radnymi, aby mieli przejrzystość sytuacji i nie podejmowali decyzji ad hoc.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska wskazała, że temat SIMów jest niezwykle istotny oraz, że 

jeżeli do końca sierpnia uchwały dotyczące SIMów zostaną podjęte to 31 sierpnia gmina będzie 

mogła aplikować i złożyć wniosek o płatność, aby Gmina Ćmielów otrzymała 3 000 000 zł na 

ten fundusz z dotacji rządowej. Powiedziała, że nie wyraża zgody na zdjęcie wspomnianych 

punktów z porządku obrad, ponieważ do końca sierpnia gmina chciałaby wystąpić o 

dofinansowanie 3 000 000 zł na budowę mieszkalnictwa.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że ubolewa nad tym, iż 

w gminie Sandomierz i w gminie Opatów była uchwała, ale włodarze tamtych gmin 

zorganizowali szereg spotkań z radnymi gdzie przedstawiali każdy etap procedury. Wskazała, że 

20 maja było spotkanie z Krajowym Zasobem Nieruchomości, a dopiero dzisiaj Rada się 

dowiaduje, że grunty gminne mają być przekazane do spółki SIM. Zaapelowała do Burmistrz 

Ćmielowa aby współpracowała z Radą Miejską. Wskazała, że Burmistrz nie musi być na 

komisjach Rady Miejskiej, ale ustawa wskazuje, że to Burmistrz ma przekonać radę o swoich 

zamiarach.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska nadmieniła, że rolą Burmistrza na sesji jest głos doradczy. 

Dodała, że nie musi się tłumaczyć z tego, że chce zrobić coś dla mieszkańców.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie 

– 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej. 
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Pracownik OPS Ewa Lenard przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN 

Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła projekt uchwały oraz poszczególne etapy 

przystąpienia do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny wskazał, że Radni nie uzyskali odpowiedzi czy 

wspominana działka jest uzbrojona i jak jest duża.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że wstępnie mówiono o działce, która jest 

we władaniu gminy. Wskazała, że takie działki są na ulicy Małachowskiej. Powiedziała, że to 

Radni będą decydować o działce do SIMów i ma nadzieję, że wszyscy będą jednomyślni aby 

działka miała dojście do mediów, bo inaczej nie będzie mogła powstać inwestycja.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny zapytał ile może kosztować gminę inwestycja w 

działkę.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że nie wie, ponieważ nie jest 

kosztorysantem. Wskazała, że gmina nie ma w swoich zasobach żadnego wolnego 

mieszkania, aby udostępnić go na przykład w formie mieszkania komunalnego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy we wspominanej działce są 

wszystkie media. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że ulica Małachowska charakteryzuje się 

tym, że przebiega tam woda i jest zapewniona kanalizacja.  

Radna Rady Miejskiej Ewelina Otolińska zapytała czy koszt uzbrojenia działki będzie z 

pieniędzy z dotacji czy gmina musi wyłożyć własne.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że to zadanie leży po stronie gminy.  

Dyrektor Samorządowego Zakładu Wodociagów i Gospodarki Komunalnej Jarosław 

Wilczyński wskazał, że na ulicy Małachowskiej jest wybudowana kanalizacja sanitarna. Dodał, 

że aby zacząć zbrojenie działki i przyłącza to musi on wiedzieć ile na działce będzie budynków.  
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Radny Rady Miejskiej Piotr Paszyński zapytał dlaczego Radni dowiadują się o szczegółach 

uchwały 5 minut przed głosowaniem.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że gdy mówiła na sesji absolutoryjnej o 

SIMach to niektórzy Radni wychodzili. Dodała, że oczekiwała na pytania Radnych po 

spotkaniu w dniu 20 lipca. Nadmieniła, że tak działa samorząd, że często potrzebne są 

natychmiastowe reakcje. Wskazała, że liczyła, iż zwołując sesję nadzwyczajną sesja odbędzie 

się do 7 dni czyli 30.08 ale Przewodnicząca odpowiedziała, że wtedy nie może, bo wyjeżdża. 

Dodała, że 30.08 na sesję mogłaby przyjechać osoba merytoryczna od KZNu, która nie mogła 

przyjechać w dniu dzisiejszym.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała kto powiedział Pani Burmistrz, że 

Przewodnicząca 30.08 wyjeżdża i nie może być na sesji. Wskazała, że 30.08 na sesji nie 

mogłoby być gminnego informatyka odpowiedzialnego za obsługę sesji, ponieważ ma audyt. 

Ponownie zapytała skąd pojawiły się informacje wskazujące, że Przewodniczącej ma nie być 

w dniu 30.08. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że nie będzie uczestniczyć w 

przepychankach kto komu co powiedział.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała aby nie pomawiać jej osoby. 

Nadmieniła, że zawsze była dyspozycyjna aby przygotować sesję zwyczajną lub nadzwyczajną. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że dostała mylną informację.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem powiedziała, że skoro skarbnik 

zapomina o pewnych rzeczach to i Pani Burmistrz mogła zapomnieć kto przekazał jej taką 

informację. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak poprosił aby wstrzymać się z osobistymi 

komentarzami. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem zapytała o wkład i wysokość 

wkładu pieniężnego i niepieniężnego gminy do SIMów, oraz kto będzie płacił podatki na 

podczas zamieszkiwania domów wybudowanych w ramach SIMów. Następnie poprosiła o 

informację czy będzie gminny przedstawiciel w spółce SIMów oraz jaki jest termin oddanie 

domów do użytkowania.   

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że przedstawiła już cały proces utworzenia 

SIMów a termin zależy od procedur. Dodała, że grunt cały czas jest własnością gminy.  

Radny Rady Miejskiej Józef Nowak zapytał Wiceprzewodniczącej Katarzyny Nikodem czy 

rzeczywiście nie rozumie tego co jest omawiane, czy rozumie ale celowo udaje, że nie.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak powiedział, że oczekuje od Pani 

Wiceprzewodniczącej szacunku i nie rozumie osobistych przepychanek. 

Radna Rady Miejskiej Ewelina Otolińska powiedziała, że ataki personalne nie są nikomu 

potrzebne, ale pytania na temat uchwał nie są niczym złym.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Świętokrzyski spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.  

 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała zwrócił uwagę na literówkę w projekcie uchwały.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w 

spółkach prawa handlowego. 

 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem złożyła wniosek aby w paragrafie 5 

wprowadzić zmianę, aby brzmiał następująco „przed wniesieniem wkładów niepieniężnych 

Burmistrz Ćmielowa zasięga opinii Rady Miejskiej w Ćmielowie w formie uchwały”.   
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie zmiany w paragrafie nr 5 uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i 

zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego w brzmieniu "Przed wniesieniem 

wkładów niepieniężnych Burmistrz Ćmielowa zasięga opinii Rady Miejskiej w Ćmielowie w 

formie uchwały. 

Wniosek została przyjęty – 12 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski z przeznaczeniem na realizację zadania publicznego w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego na terenie Gminy Ćmielów, stanowiącą rekompensatę z tytułu 
świadczenia usług w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Ćmielów 
za 2022 rok, w związku z zawartym porozumieniem międzygminnym z Gminą Ostrowiec 
Świętokrzyski. 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał jaka była kwota bazowa za 2022 rok, do której 
gmina dopłaca wspomnianą kwotę.  
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że gmina zapłaciła 63 808,07 zł a 
łączna kwota to 83 229,33 zł z czego różnica wynosi 19 421, 26 zł.  
 
Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał czy dobrze pamięta, że w porozumieniu było 70 000 
zł.  
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak odpowiedział, że w tym roku jest porozumienie na 
120 000 ale gmina jest regularnie obciążana przez gminę Ostrowiec poszczególnymi transzami, 
a 70 000 było po stronie planów ale cała zapłata jaka miała miejsce do końca roku to 63 808, 
07 zł a w ubiegłym roku środki były wydatkowane w taki sam sposób na podstawie audytu za 
te usługi, które MZK świadczy gminie w roku 2021. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski z przeznaczeniem 

na realizację zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Ćmielów, stanowiącą rekompensatę z tytułu świadczenia usług w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Ćmielów za 2022 rok, w związku z zawartym 

porozumieniem międzygminnym z Gminą Ostrowiec Świętokrzyski. 

Uchwała została podjęta – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały  w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały  

w sprawie  zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2023r. 

Uchwała została podjęta – 10 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy na lata 2023 – 2036. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr LXV/425/2023 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2023 – 2036. 

Uchwała została podjęta – 10 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

 

Ad. 11.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 13:55. 
Protokołował Paweł Bajerczak  
Urząd Miasta i Gminy w Ćmielowie 
 
 
       Przewodnicząca Rady Miejskiej  

        /-/ Krystyna Zdonek  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


